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Ärende 5 Tumba Skog 

 
Moderaterna i Botkyrka fattade i juni 2018 beslutet att riva upp sitt tidigare 
ställningstagande kring bostadsexploateringen i Tumba Skog. Efter möten med 
engagerade och kunniga medborgare, samt en förnyad granskning av samtliga underlag 
kom vi fram till att platsen inte är lämplig för den föreslagna byggnationen av ca 550 
bostäder. 
 
Vi är på det klara med att vi inte tror att exploateringen kommer att kunna kombineras 
med att säkra dricksvattnet och dagvattenhanteringen. 
 
Säkrandet av vårt dricksvatten och Segersjö vattentäkt är alldeles för viktigt för att 
riskera genom exploateringen. Den ökade dagvattenavrinningen riskerar dessutom att 
förorsaka översvämningar i den redan hårt belastade Tumba-ån och därmed antingen i 
Uttransjön eller i Tullingesjön.  
 
Vi var dock öppna för möjligheten att se över om det går att möjliggöra en betydligt 
mindre exploatering (som. ex. 50–100 radhus/villor) som inte tog stora delar av skogen i 
anspråk. Vi vill inte heller se en ny tillfartsväg från KP Arnoldsson väg, utan en ny 
exploatering bör ligga i anslutning till befintlig bebyggelse och bibehålla de gröna 
sambanden. 

 
 
Boban Pejcic (M)                 
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